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Tirsdag d. 19. december klokken 17:30 - 21:00  
STED: Stines kontor, administrationsbygningen, Afdeling Fensmark  
 
Inviterede:  
Stine Andersen, Mie Ihlerman Rasmussen, Jesper Gleitze, Ditte-Lene Paustian, Marie Louise Jagd Hoff, Shila 
Høeg, Christina Krogh Nikolajsen, Louise Mie Grahn Andersen, Philip Hjemsted Stougaard, Mia Than West, Maj-
Britt Højgard, Lone Christoffersen 
 
Til stede: Stine Andersen, Mie Ihlerman Rasmussen, Jesper Gleitze, Marie Louise Jagd Hoff, Louise Mie Grahn 
Andersen, Mia Than West, Maj-Britt Højgard, Lone Christoffersen 
 
Gæster:  
 
Fraværende:  
Afbud: Ditte-Lene Paustian, Julia, Philip Hjemsted Stougaard, Christina Krogh Nikolajsen 

Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referat: Lone Christoffersen 
 
 

Punkt Referat 

Sag 48/MIR 
Godkendelse af referat fra d. 28. november 

 

 

Sag 49/MIR 
Nyt fra elevrådet 

 

Elevrådsdag 
Elever fra 3.-9. klasse var til fælles elevrådsdag i 
Toksværd hallen. Dagen var en kombination af leg og 
opgaver. Elever beskrev, hvad der fungerede godt ud fra 
vores værdier faglighed, glæde, som på denne dag blev 
frikvarterer, og traditioner. 
Efter denne øvelse skulle de lave nye ideer til de 3 
områder, faglighed, traditioner og frikvarterer. Der kom 
rigtig mange gode ideer, som vi vil forsøge at realisere i 
det omfang det kan lade sig gøre. 
 

Sag 50/ SSA  
Økonomiopfølgning 

 

Se bilag 
Vores økonomi hænger godt sammen i skole og SFO. Vi 
kommer til at investere i skærme, projektorer, 
materialer til undervisningen, borde bænke sæt, 
madkundskab havde nogle ønsker, indretning af N/T 
mm. Noget er allerede indkøbt og andet bestilles til 
næste år. 
Vi har overskud, fordi vi dels er blevet henstillet til at 
være tilbageholdende og ansvarlige i forhold til indkøb, 
og desuden har været pålagt at hensætte 2% til at 
dække et evt. underskud i fælles skolevæsen på 20.2 
området.  

Sag 51/SH + SSA 
Budget 2024  
Fremlæggelse af oplæg til budget og vedtagelse 
 
 

Bilag følger 
Vi får formodentlig 1 børnehaveklasse mere på 
Toksværd, og 3 eller 4 7. klasser. Det besluttes politisk i 
januar. 
Budgettet er baseret på det antal klasser vi har nu og 
det antal medarbejdere vi har nu.  
Vikarbudgettet er øget i kommende års budget, da vi i 
år ikke har oplevet at det har været helt nok.  
Undervisningstilbuddet til Ukrainske elever ophører pr. 
1. august.  
Vi vil gerne opnormere AKT/inklusionsfunktionen  
Stine fortæller om nogle af de tanker vi har gjort os i 
forhold til at eleverne ikke skal opleve mange forskellige 
voksne i indskolingen. Vi vil forsøge at tilføre flere 
lektioner, hvor bh. Klasselederen og/eller en kendt 
pædagog indgår i timerne fra 0.-2. klasse. Dette og 
blokdage på 3-9. årgang vil kræve flere personaler, og 
det arbejder vi med at kunne budgettere med.  
Bestyrelsen bakker op om de forslag, der bliver fremlagt 
og er positive for den kreative tænkning, der ligger bag.  
De overførte midler, skal stå som en indtægt.  

Bestyrelsen problematiserer at tildelingen stadig ikke er 
i hus, men hvis det ser ud som forelagt – 44.804.068-
godkendes det. Det kan overvejes, hvis tildelingen også 
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fremadrettet kommer sent eller er uklar, om man skal 
dele budgettet op i halvår.  
SFO-budgettet er også baseret på det vi kender nu. Der 
er tilført mere løn til administration. Der skal 
opnormeres på personale, da vi er stramt normeret nu.  
Budgettet godkendes. 

Sag 52/SSA 
Timetalsfordeling kommende skoleår 
Oplæg til timetalsfordeling fremlægges, drøftes og 
vedtages 

Se bilag 
Udsættes til næste møde 

Kl. 19.00 Pause   

Sag 53/MIR 
Hvad vil vi gerne have fokus på i 
skolebestyrelsen? 
 

 

Skolebestyrelsen har haft en positiv oplevelse af en 
workshop internt i bestyrelsen. Det er en god måde at 
arbejde med udvikling på. Mie vil gerne facilitere et 
møde, hvor bestyrelsen brainstormer på de 
fokusområder, man ønsker at arbejde med i 
skolebestyrelsen. Hvilke forventninger er der til 
medlemmerne og de opgaver, der skal løses??  
 

Sag 54/LC 
Skolevalg – orientering om proces 

Der er skolevalg hvert andet år og det udskrives af 
statsministeren. 8. og 9. klasserne tilmeldes og får 
adgang til en portal med undervisningsmaterialer, som 
lærerne kan tilgå. Der vil komme et politisk panel fra 
ungdomspartierne, så der er en debat om 
mærkesagerne. Efterfølgende skal eleverne stemme og 
vi offentliggør resultatet af valget. 

Sag 54/LC 
Bordet rundt 

• Medlemmer 
• Medarbejdere 
• Ledelsen:  
• Formanden:  

o  

Udskolingen: 

Terminsprøverne fylder meget lige nu og i halen på det 

kommer projektopgaven og skolevalget. 

Der har været julefrokost for personalet, som blev 

afholdt i Toksværd. 

Meget sygdom på afdelingen 

Stor begejstring for vores nye specialleder  

0-6. klasse Toksværd:  

Der har også været meget sygdom.  

Eleverne er julekuldrede 

Man føler som ansat, at man bliver hørt og taget med på 

råd. 

Ledelsen  

Dejligt at vi kan udvikle, fordi vi har fået momentum 

Renovering og udbygning SFO’ en i Toksværd er i gang, 

og mødet i februar skal holdes der, så SB kan se det 

Nogen har henvendt sig, fordi de vil plante en skov 

”Glade Haver” har henvendt sig, fordi hun vil give hver 

elev en solsikke de skal plante, så vi får en solsikkemark 

Vi skal på personalemødet 3. januar tale ind i fremtiden, 

der kommer en fremtidsforsker, som skal inspirere os 

Der er revisitationer i januar 

God stemning i ledelsesteamet. Vi arbejde godt sammen 

og der er god energi. - også i sekretærgruppen.  

Bestyrelsen 

Glad for den positive aura skolen har fået tilført ved 

Stine 

Elever, der har ”gået til tømrer” hos Haugebyg, har 

bygget en shelter, som vi får til skolen 

Ungdomsskolen udbyder online skole fra januar. 

Holmegaardskolen får 6 pladser som fordeles af ledelsen 

Formanden 

Formanden er inviteret til møder med lokalrådet, men 

har indtil videre ikke kunnet 

Formanden er tilmeldt et kursus formænd eller 

kommende formænd.  

Næstformand i Skole og forældre Regitze, vil gerne 

komme og fortælle om regerings ønske om at give mere 
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indflydelse til skolebestyrelserne, oplægget afventer at 

der kommer en mere klar udmelding fra regeringen. 

Der ønskes en mere ligelig fordeling i deltagelse til 

ansættelsessamtaler fra bestyrelsen. Proceduren skal 

strammes op, så bestyrelsen i god tid kender til dato for 

samtalen, tid og sted og at man har mulighed for at læse 

ansøgningerne. Stillingsopslaget sendes ud til hele 

bestyrelsen.  

 
Sag 55/MIR 
Punkter til kommende møder 

 

Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse af SB. 
Skolen i bevægelse 
SFO- Toksværd 
Specialklasser 
Indeordning se referat fra 2022 
Bestyrelsens fokusområder 
Timefordelingsplan 

Sag 56/ Orientering / 
Eventuelt 

 

 


